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آغاز واگذاری زمین های شهرک صنعتی 
غیر دولتی شیراز

 مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز با اشاره به 
پیش رو بودن ســفر رئیس جمهور به اســتان فارس 
گفت: همزمان با این سفر، فرایند واگذاری زمین در 
نخستین شــهرک صنعتی غیردولتی شرکت توسعه 
صنایع و صادرات مرکز فــارس در جوار این منطقه 

اقتصادی انجام می شود. 
سعید مصفا گفت: همزمان با دور دوم سفر رییس جمهور 
به اســتان فارس، فرآیند واگذاری زمین در نخســتین 
شــهرک صنعتی غیر دولتی شــرکت توسعه صنایع 
و صــادرات فارس مرکز اســتان و در جوار منطقه ویژه 

اقتصادی شیراز انجام می شود.
وی بــا بیان اینکه بهره برداری و روند واگذاری اراضی به 
متقاضیان سرمایه گذاری صنعتی در این شهرک صنعتی 
از ۲۲ مهر ماه انجام خواهد شد، افزود: بی شک این اقدام 
گامی بلند در راستای نیل به اهداف متعالی دولت مردمی 

و تحقق شعار سال در استان و شیراز است.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز بیان کرد: 
واگذاری زمین برای سرمایه گذاران در حوزه های 
غذایی، دارویی و تجهییزات پزشــکی، کارگاهی و 
تجاری، صنایع شــیمیایی، صنایــع فلزی، صنایع 

کوچک بدون آلودگی، صنایع برق و 
الکترونیک، ســلولزی، نساجی، آرایشی بهداشتی، 
و خدماتی در این شــهرک صنعتی از۲۲ مهرماه 

انجام می شود .
مصفــا ادامه داد: متقاضیان می تواننــد با دریافت جواز 
تأســیس از اداره کل صنعت، معدن و تجارت اســتان 
و ســازمان جهاد کشــاورزی نســبت به انجام فرآیند 

درخواست وخرید زمین در این شهرک اقدام کنند.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز همجواری با 
فرودگاه بین المللی شهید دستغیب شیراز، مجاورت با 
دهکده لجستیک، ارتباط با جاده کمربندی جنوب شیراز 
و نیز جاده ترانزیتی شیراز به شهرهای اصفهان و کرمان 
و همچنین نزدیکی به دو بندر بزرگ تجاری )بندرعباس 
و بندربوشهر(، دسترسی به خط راه آهن سراسری آتی 
الاحداث را از دیگر مزیت های شهرک صنعتی غیر دولتی 

شرکت توسعه صنایع و صادرات فارس اعلام کرد.
وی بــا بیان اینکه این شــهرک صنعتــی به یکی از 
قطب های صنعتی اســتان تبدیل خواهد شد، افزود: 
واگذاری زمین در نخستین شهرک صنعتی غیر دولتی 
در مرکز اســتان فارس و شیراز بخش قابل توجهی از 
نیاز ســرمایه گذاران در شیراز و استان را پاسخ خواهد 
داد و فرآیند جذب ســرمایه گذار و توسعه صنعتی  و 

ایجاد اشتغال پایدار شتاب می گیرد.
مصفا بیان کرد: متقاضیان، صنعتگران و سرمایه گذاران 
می توانند روند واگذاری زمین های مناسب مورد نظر را از 
طریق پیگیری کنند. www.seez.ir وب سایت منطقه 

ویژه اقتصادی شیراز 

ایجاد یک هزار 342 طرح اشتغال زایی با 
 همکاری شرکت صنعتی ومعدنی
 گل گوهر در قالب طرح شمسا

 در قالب قرارداد بنیاد برکت با شرکت گل گوهر، تاکنون 
حــدود یک هزار ۳۴۲ طرح اشــتغال زایی با اشــتغال 
بیش از ۴۰۲۶ نفربه صورت مســتقیم و غیر مستقیم 
در۵۳روستای استان کرمان ایجاد شده است. به گزارش 
روابط عمومی بنیاد برکت در سال۱۴۰۰ تفاهم نامه ای 
بین بنیاد برکت در قالب طرح شمســا با شــرکت گل 
گوهر منعقد شدکه در قالب این تفاهم نامه به متقاضیان 
اشــتغال و کارآفرین تسهیلات پرداخت گردید. گفتنی 
است شرکت گل گوهر تاکنون با بنیاد برکت به صورت 
مشترک ۱۳۴۲ طرح اشــتغال زایی اجتماع محور را در 

۵۳روستای هدف اجرا کرده اند
ایــن طرح ها با اولویت ایجاد اشــتغال در مناطق هدف 
اجرا شده است. طی قراردادهای منعقدشده، بنیاد برکت 
چند برابر آورده مالی شرکت گل گوهر، حمایت مالی از 
طرح های اشتغالزایی را انجام می دهد. این اقدام با هدف 
مردمی سازی اشتغال با کمک خیرین حقیقی و حقوقی 
در مناطق محروم و کم برخودار برای اشتغال کارآفرینان 
صورت گرفته اســت. شرکت گل گوهر به شدت پیگیر 
ایجاد اشتغال به ویژه برای جوانان، کارآفرینان و بانوان 
سرپرست خانوار است و بنیاد برکت در راستای قدردانی 
از زحمات و حمایت های این شــرکت در حوزه حمایت 
و ایجاد طرح های اشتغالزایی به آقای عتیقی مدیرعامل  

این شرکت، تندیس نشان عالی برکت را اهدا کرد.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبر داد:
 پیشرفت 85  درصدی

توسعه میدان عروج
اصفهان – لیلا قاســمی: مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری 
اصفهان از پیشــرفت ۸۵  درصدی توسعه میدان عروج 

خبر داد.
داوود بحیرایی با اعلام این خبر گفت: محور خیابان های 
شهید خزایی، جاده های قهجاورستان و اندوان و خیابان 
شهید رئیسی و در مجموع میدان عروج )شش راه( معبر 

تعداد زیادی از خودروها طی شبانه روز است.
وی با بیان اینکه اجرای طرح توسعه میدان عروج نقش 
مهمی در توســعه محله حصه خواهد داشت، افزود: از 
آنجایی که این طرح یکی از مشکلات و نقاط حادثه خیز 
این محدوده را حذف می کند، اجرای آن از مهرماه سال 

گذشته در دستور کار قرار گرفت.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از پیشرفت فیزیکی 
۸۵ درصدی عملیات احداث میــدان عروج خبر داد و 
گفت: این پروژه تا کمتر از یک ماه دیگر به بهره برداری 
خواهد رســید. وی با بیان اینکه هزینه اجرای عملیات 
توسعه میدان عروج به انضمام آزادسازی های انجام شده 
بالغ بر ۳۰۰ میلیارد ریال است، خاطرنشان کرد: عملیات 
عمرانی بوستان های شهید شــیروانی و ارغوان در این 

منطقه پایان یافته است.

خبر

 حل معضل ترافیک شهری با انجام
 پروژه های عمرانی برطرف نمی شود

 رئیس کمیســیون عمــران و حمل و نقل شــورای 
اسلامی شــهر کرج گفت: حل معضل ترافیک شهری 
تنهــا با انجام پروژه های عمرانی برطرف نمی شــود و 
نیازمند کمک سایر دستگاه هاست.به مناسبت هفته 
ی نیــروی انتظامی رئیس به همراه اعضای شــورای 
اسلامی شــهر کرج و با همراهی شــهردار و مدیران 
شــهری با فرماندهی نیروی انتظامی دیدار و گفتگو 
کردنــد.در این دیدار حســین مهاجری ضمن گرامی 
داشــتن یاد و خاطره شهدای گرانقدر نیروی انتظامی 
ایــن هفته را به تمامی زحمت کشــان تبریک گفت 
و با تاکید بر تعامل دوجانبه بین مدیریت شــهری و 
نیروی انتظامی اظهار داشت: برای حل شدن مشکلات 
شهری و بخصوص ترافیک شهری تنها احداث پروژه 
های عمرانی کافی نمی باشد و حل این معضل نیازمند 
کمک و همکاری بیشــتر نیروی انتظامی و شهرداری 
اســت.رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای 
اسلامی شهر کرج اذعان کرد: توجه به علائم ترافیکی 
و راهنمایی در برخی نقاط شــهر موجب می شــود تا 
ترافیک شــهری تا حد چشم گیری کاهش بیابد، در 
برخی نقاط شــهر مانند جلوی بــازار روز ها و مراکز 
خرید، تجاری، مدارس، خــودرو ها با توقف در مکان 
های توقف ممنوع و دوبله ایســتادن موجب می شود 
تا ترافیک ســنگینی ایجاد شود که این مشکل تا حد 
زیادی با کمک و اســتقرار نیروهای انتظامی می تواند 
کاهش یابد تا مردم تردد راحت تری داشــته باشند.

مهاجــری در بخش دیگری از ســخنانش به معضل 
سد معبر اشــاره کرد و افزود: یکی دیگر از مشکلات 
اساســی که نیاز به نظارت و کنترل شهرداری دارد و 
در این راســتا نیازمند کمک و تعامل نیروی انتظامی 
هم هستیم موضوع ســد معبر توسط وانت بارها و یا 
دستفروشــان و حتی مغازه هایی است که تابلو ها و 
وسائل خود را در محل عبور ماشین ها و یا حتی پیاده 
رو ها می گذارند، نیروی انتظامی با همکاری و تعامل 
در خصوص اجــرای احکام دادســتانی و ... می تواند 
کمک بزرگی به رفع این گونه مشکلات داشته باشد.

عضو شــورای اســلامی شــهر کرج یادآور شد: سهم 
شهرداری از جریمه ها و تخلفات راهنمایی و رانندگی 
که بر اساس قانون درآمد پایدار و هزینه شهرداری ها 
و دهیاری ها باید به حساب تمرکز وجوه وزارت کشور 
نزد خزانه داری کشــور پرداخت شود تا وزارت مزبور 
مبلغ را به شــهرداری پرداخــت نماید باید به موقع و 
به صورت هر ماه پرداخت شود تا در ر استای حمل و 
نقل عمومی مصرف شود اما سهم شهرداری از جرائم 

راهنمایی و رانندگی به درستی پرداخت نمی شود! 

خبر

همزمان با دوازدهمین جلسه کمیته راهبری گروه 
فولاد خوزستان در سال ۱۴۰۲، سالن کنفرانس 
ورزشگاه شهدای فولاد خوزستان به نام شهدای 
مدافع حرم خوزستان مزین و با حضور مدیرعامل 

و اعضای کمیته افتتاح شد. 
به گزارش خبرنــگار روابط عمومی، دوازدهمین 
جلســه کمیته راهبری با حضور امین ابراهیمی 
مدیرعامل، قائم مقامان و مشــاوران مدیرعامل و 
جمعی از معاونان و مدیران گروه فولاد خوزستان 
روز دوشنبه ۱۸ مهرماه ۱۴۰۲ در سالن کنفرانس 

شهدای مدافع خوزستان برگزار شد. 
مدیرعامل فولاد خوزســتان، نام شهدای مدافع 
حرم خوزســتان را برای سالن کنفرانس بهترین 
نام دانست. وی ضمن تشکر از کارکنان مجموعه 
معاونت منابع انسانی و امور اجتماعی و معاونت 
خرید در ساخت سالن کنفرانس، گفت: از چنین 
فضای مجهز و با امکانات روز کشور، برای جلسات 
مختلف می توان استفاده نمود.  مدیرعامل گفت: 
کدینــگ، یکی از نقش های کلیدی و دانش های 
فنی سازمان می باشــد. فرصت هایی در شرکت 
فولاد خوزســتان وجود دارد؛ این فرصت ها باید 
شناسایی شــود و یکی از شرکت های تابعه باید 

وظیفه ایجاد پلتفرم آن را بر عهده بگیرد. 
 وی افزود: با توجه به شــمارش معکوس جهت 
بهره برداری از بخش فولادسازی فولاد شادگان، 

انتقال تجربه به آن شرکت باید انجام شود. 
همچنین نیاز اســت نظامی بــرای به کارگیری 
نخبگان تجربی در نظر گرفته شود. روابط عمومی، 
باید یک منشور اخلاقی و رفتاری برای  کارکنان 
تدوین نماید.  ابراهیمی خاطرنشان کرد: آرامشی 

که در ســازمان وجود دارد، دستاورد پاسخگویی 
مدیران سازمان از مدیرعامل تا لایه های ریاست 

به کارکنان می باشد. 
 وی با اشاره به بازار جهانی فولاد افزود: روسیه و 
چین به عنوان دو غول صنعتی، تولید خود را روانه 
ی بازارهای صادراتی کرده اند. از سوی دیگر کشور 
هند، با قیمت پایین اسلب را از روسیه خریداری 
نموده و پس از آن با قیمت بالا همان اسلب را وارد 

بازارهای جهانی دیگر می نماید. 
 وی گفــت: به تازگی یکی از مســئولان حوزه 
مسکن، عامل بالا رفتن هزینه مسکن را افزایش 
قیمت محصولات  فولادی اعلام نموده اســت. 
هر ساختمان ۱۰۰ متری نزدیک به ۷ تن فولاد 
نیاز دارد. که قیمت چنین ساختمانی به ۵/۱ تا 
۲ میلیارد تومان می رســد. در واقع میزان تاثیر 
فولاد در صنعت ســاختمان نهایت بین ۳ تا ۱۵ 
درصد و بسته به اینکه قیمت زمین لحاظ شود 
یا خیر، دارد. برای ســاخت یک میلیون مسکن، 
۷ میلیون تـُـن فولاد نیاز اســت.  ابراهیمی در 

ادامه اظهار داشــت: امروزه به دلیل وجود عوامل 
مختلف، صنعت فولاد که به عنوان مولد انقلاب 
و یک صنعت مادر شناخته شده است، تبدیل به 
صنعتی شده که مورد بی مهری های فراوان قرار 
می گیرد. این صنعت با وجود بخشنامه های بانک 
مرکزی، برای واردات کالای خود امکان استفاده از 

ارز خود را ندارد.
 ابراهیمــی افزود: سیاســتی با هــدف کاهش 
دســتوری قیمت پایه فولاد دنبال می شود که 
مغایر با سیاســت افزایش صادرات است. ما تمام 
تلاش خود را به کار خواهیم گرفت تا پروژه زمزم 
۳ فولاد خوزستان و پروژه فولادسازی شادگان در 

کمترین زمان ممکن به بهره برداری برسد. 
 ابراهیمی تاکید نمود: انتظار می رود که تا پایان 
ماه جاری، نیروهای بهره بــردار در پروژه زمزم ۳ 
مستقر شده، کار تحویل و شروع به کار انجام شود. 
 وی با اشــاره به احداث نیروگاه برق گفت: طی 
جلسه ای که با مدیران صندوق توسعه ملی داشته 
ایم، بنا شد هزینه پروژه احداث نیروگاه تامین شود. 

همچنین فاز دوم نیروگاه برق فولاد خوزستان و 
پروژه برق فولاد شادگان باید در دستور کار قرار 
بگیرد.  ابراهیمی گفــت: در حوزه جذب نیروی 
انسانی شــرکت های زیر مجموعه و پیمانکاران 
آن باید اســتانداردی مشــخص شود. همچنین 
امتیازدهی شرکت های تابعه و پیمانکاران بر اساس 

سیستم ارزیابی پیمانکاران انجام شود. 
 ابراهیمــی با تبریک کســب تندیــس جایزه 
مسئولیت های اجتماعی، اظهار داشت: در سالیان 
اخیر، ایفای مســئولیت های اجتماعی شــرکت 
فولاد خوزســتان، در راستای اســتراتژی های 
مجموعه انجام شــده است. مدیرعامل در بخش 
پایانی سخنان خود، ضمن تبریک دریافت جایزه 
تعالی نت به کارکنان و مســئولان شرکت فولاد 
خوزســتان، از زحمات و تلاش همه ی دســت 

اندرکاران تقدیر نمود.
 گفتنی اســت، در جلســه یاد شــده مصوبات 
صورتجلسات قبلی و گزارش  عملکرد بخش های 

مختلف مورد بررسی قرار گرفت.

در حاشیه دوازدهمین جلسه کمیته راهبری گروه فولاد خوزستان در سال ۱۴۰۲  

سالن کنفرانس شهدای مدافع حرم خوزستان افتتاح شد 

شرکت فولاد سنگان در نیمه نخست سال  
جاری نســبت به مدت مشــابه سال قبل، 
در زمینه تولید کنســانتره آهن با رشد ۶۷ 

درصدی همراه بوده است.
تولید کنســانتره ۶ ماه اول ۱۴۰۲ در فولاد 
سنگان به میزان ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار تن 
بوده در حالی که در شــش ماه اول ســال 
گذشــته یک میلیون و ۲۶۰ هزار تن بوده 
اســت و نسبت به مدت مشــابه سال قبل 

افزایش ۶۷ درصدی را ثبت نموده است.
در فروردین ماه سال ۱۴۰۲ تولید کنسانتره 
ســنگ آهن، فولاد سنگان به بیش از ۴۰۷ 
هزار تن رســیده که با رشد ۶۶۳ درصدی 
همراه بوده است؛ این آمار در اردیبهشت ماه 
۱۴۰۱ از ۱۲۰ هزار و ۲۰۰ تن به ۳۵۱ هزار 
تن در اردیبهشت سال جاری رسیده و رشد 

۱۹۲ درصدی را ثبت نمود.
در خردادماه نیز روند تولید کنسانتره سنگ 
آهن، فولاد سنگان روند افزایشی داشته و از 
تولید حدود ۲۱۰ هزار تن در ســال ۱۴۰۱ 
به ۳۱۵ هزار تن در سال جاری رسید و رشد 

۵۱ درصدی را به ثبت رسانیده است.
همچنیــن در تیرماه ســال جــاری تولید 
کنسانتره ســنگ آهن، فولاد ســنگان به 
۳۴۷ هزار و ۱۲۰ تن رســیده که نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته که به میزان ۲۰۵ 
هزار و ۴۶۰ تن تولید داشــته با رشــد ۶۹ 
درصدی همراه بوده است.البته در مردادماه 
سال جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل 
میــزان تولید نزدیک به هم بــوده و تولید 
کنســانتره ســنگ آهن فولاد سنگان رشد 
۵.۲ درصدی را ثبت کرده اســت و به ۳۳۸ 
هزار تن رســید.روند تولید کنسانتره سنگ 
آهن این شرکت در شهریورماه سال جاری 

متاثــر از توقفات لازم برای تعویض قطعات 
و لاینر های این کارخانه بوده است، ولی به 
طور کلی در شش ماه گذاشته نمودار تولید 
این محصول در فولاد سنگان روند صعودی 

و بسیار خوبی را طی نموده است.
ثبت رکورد های جدید تولید ماهیانه ناشی 
از برنامه ریــزی دقیق و موثر بوده اســت و 
بــا مدیریــت صحیح توقفــات به خصوص 
کاهش زمان توقفات اعــم از کمبود انرژی 
و توقفات پیش بینی نشده منجر به رشد ۶۷ 
درصدی تولید این محصول نسبت به مدت 
مشابه سال قبل شــد.به طور کلی توقفات 
پیش بینی شده ۱۰ روزه در اردیبهشت، ۱۷ 
روز توقف پیش بینی نشده به دلیل قطع برق 
در خرداد، تیــر و مرداد ۱۴۰۲ و همچنین 
۴ روز توقــف پیش بینی شــده در خــرداد 
بــه منظور تعویض لاینر هــا و تعمیرات، از 
مواردی است که بر تولید این کارخانه موثر 

بوده است.
پیش بینی شده جزیی  توقفات  است  بدیهی 
از روند تولید در کارخانه های صنعتی است 
و در ســال جاری راهکار های مناسب برای 
کاهش توقفات ناشــی از کمبــود انرژی به 
خصوص تأمین بــرق از بورس انرژی باعث 
کاهش توقفات نســبت به شــش ماه سال 

۱۴۰۱ شد.
به این ترتیب فولاد ســنگان موفق شــد با 
تولید ۲ میلیون ۱۰۰ هزار تن کنســانتره، 
۹۹% برنامه پیش بینی شده تولید شش ماه 

اول خود را محقق نماید.
گفتنی است، شــرکت صنایع معدنی فولاد 
سنگان در ســال ۱۳۹۴ در استان خراسان 
رضوی با هدف تولید پایدار بخشی از گندله 
مورد نیاز شرکت فولاد مبارکه اصفهان، در 

نزدیکی معادن سنگ آهن سنگان تاسیس 
شــد.در حال حاضر واحد کنسانتره سازی و 
گندله ســازی شــرکت، هر یک به ظرفیت 
تولید اســمی ۵ میلیون تن در حال تولید 
هستند.شــروع پروژه هــای توســعه فولاد 
ســنگان از جمله پــروژه افزایش ظرفیت 
۲.۵ میلیــون تنی گندله و طــرح احداث 
کارخانه کنســانتره هماتیتی این شرکت به 

ظرفیت ۲.۵ میلیون تن گام بزرگی در رشد 
و توسعه منطقه شــرق کشور خواهد بود و 
نقش فولاد ســنگان در زنجیره تولید فولاد 
کشور را بیش از پیش پر رنگ خواهد نمود

در نیمه نخست سال  جاری اتفاق افتاد:

رشد ۶۷ درصدی تولید کنسانتره در فولاد سنگان  


